
En solig dag med blött slut på Halmsjön 

Nu är det dags igen för vår årligen återkommande flottfärd. I år så var väderleksrapporten lite 
si och så. Men dagen började i solens tecken så starten vart riktigt bra. Swedavias personal 
hade ställt upp bänkar för att vi skulle ha något att sitta på. 
 
Mästerkocken Hasse var i full gång med att grilla kött och Barbro och Anders dukade upp 
potatissallad och grönsaker, öl och läsk fanns också med på menyn. 
 
Jörgen övervakade att allt gick rätt till. Jörgen hälsade oss välkomna på sitt trevliga sätt. 
Alla satte sig till bords och lät sig väl smaka. En och annan historia berättades till allas glädje. 
 
Lunchen avslutades med kaffe och kaka. 
 
Flottfärden påbörjades, det första gänget äntrade flotten och for iväg under Skeppare Hasses 
ledning. 
När det första gänget återkom så ändrade vädret karaktär, himlen öppnade sig och regnet 
vräkte ned. 
Så att åka ut på Halmsjön var otänkbart, vi försökte hålla ut ett tag men regnet gav sig inte så 
vi bestämde oss för att avbryta och åka hem. 
Trotts att det vart ett blött slut så tror jag alla var nöjda med dagen. 
Och de som inte fick åka flotte får ta igen det nästa år. 
 
Vid knapparna Thorbjörn 
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